
Protokół Nr XXXVI /09
z XXXVI Sesji Rady Powiatu

w Ustrzykach Dolnych
z dnia 29 maja 2009 r

Posiedzenie XXXVI Sesji Rady Powiatu rozpoczęło się o godz. 14.00 w sali
narad siedziby Starostwa Powiatowego w Ustrzykach Dolnych według
poniższego porządku obrad:

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
4. Podjęcie uchwał w sprawach:

1) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2009r. ,
2) wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie weksla

in blanco,
3) zaciągnięcia zobowiązań przekraczających kwotę wydatków

zaplanowanych w 2009 roku na sfinansowanie zakupów druków
komunikacyjnych dla Starostwa Powiatowego w Ustrzykach
Dolnych.

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie.
6. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.

Ad. 1

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak .
Otwieram XXXVI Sesję Rady Powiatu i stwierdzam, że na 15 radnych
obecnych jest 14 radnych ( zgodnie z listą obecności ), w związku z tym obrady
są prawomocne. Następnie przeczytał porządek obrad pytając czy sąpropozycje
zmian w przedstawionym porządku obrad.

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Strarosta
Proponuję wprowadzić do porządku obrad dodatkowy projekt uchwały
w sprawie udzielenia dotacji z budżetu powiatu dotacji dla Parafii
Rzymskokatolickiej p.w. Najświętszej Marii Panny Królowej Polski
w Ustrzykach Dolnych



Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa ma jeszcze jakieś pytania odnośnie porządku obrad?
Więcej wniosków i uwag nie było, w związku z tym przystąpiono do
głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło udział 13 radnych.
Wniosek pana Starosty został przyjęty jednogłośnie i tym samym wprowadzone
zostały zmiany do porządku obrad w sposób następujący:

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
4. Podjęcie uchwał w sprawach:

1) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2009r. ,
2) wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie weksla

in blanco,
3) zaciągnięcia zobowiązań przekraczających kwotę wydatków

zaplanowanych w 2009 roku na sfinansowanie zakupów druków
komunikacyjnych dla Starostwa Powiatowego w Ustrzykach
Dolnych,

4) udzielenia z budżetu powiatu dotacji dla Parafii
Rzymskokatolickiej p.w. Najświętszej Marii Panny Królowej Polski
w Ustrzykach Dolnych.

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie.
6. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.

Ad. 2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Poinformował, że protokół z poprzedniej sesji został podpisany, znajduje się on
w Biurze Rady i był do wglądu pań i panów radnych. Dlatego też zaproponował
aby przyjąć go bez odczytywania.
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś uwagi odnośnie tego protokołu?
Uwag nie było.

Ad.3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja z działalności
Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
Proszę Panią Barbarę Pasionek o przedstawienie tej informacji.
Informacja stanowi załącznik do protokołu.



Ad. 4, pkt.1

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2009 r.

Głos zabiera Pani Barbara Pabis -Skarbnik Powiatu
Proponuje się zwiększyć budżet powiatu o kwotę 151.00,00 zł.
Na tę kwotę składają się:

- dotacja celowa z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji na
usuwanie skutków klęsk żywiołowych na zadanie "odbudowa
infrastrukturyórogowo - mostowej w ciągu drogi powiatowej Nr 2290 R
Wojtkowa - Grąziowa - Trójca i drogi Nr 2291R Trójca - Arłamów"
w wysokości 150.000,00 zł. co stanowi 80% zadania.,

- pomoc finansowa od Gminy Czarna dla PCPR w Ustrzykach Dolnych
z przeznaczeniem dla Ośrodka Interwencji Kryzysowej w wysokości
1.000,00 zł.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad.4, pkt.2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie weksla
in blanco.
Głos zabiera Pani Barbara Pabis -Skarbnik Powiatu
Proponuje się wyrazić zgodę na zaciągnięcie zobowiązania wekslowego celem
zabezpieczenia umowy na doposażenie za środków PFRON pn. "Rehabilitacja
społeczna - wypożyczalnia sprzętu rehabilitacyjnego szansą ograniczenia
skutków niepełnosprawności w powiecie bieszczadzkim", poprzez wystawienie
weksla in blanco opatrzonego klauzulą "bez protestu" wraz z deklaracją
wekslową do wysokości 154.290,36 zł.
Zobowiązanie zostanie sfinansowane z dochodów własnych Powiatu
przewidzianych w budżecie w latach 2009 - 2019.



Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad.4, pkt.3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie zaciągnięcia zobowiązań przekraczających kwotę wydatków
zaplanowanych w 2009 roku na sfinansowanie zakupów druków
komunikacyjnych dla Starostwa Powiatowego w Ustrzykach Dolnych.

Głos zabiera Pani Barbara Pabis -Skarbnik Powiatu
Proponuje się upoważnić Zarząd Powiatu w Ustrzykach Dolnych do
zaciągnięcia zobowiązania przekraczającego kwotę wydatków zaplanowanych
w 2009 roku na sfinansowanie zakupu druków komunikacyjnych o wartości
565.300,00 zł.
Zobowiązania te zostaną pokryte w latach 2010-2012 z dochodów Powiatu
z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych i od
osób prawnych oraz części wyrównawczej subwencji9 ogólnej dla powiatów.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.



Ad.4, pkt.4

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie udzielenia z budżetu powiatu dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej
p.w. Najświętszej Marii Panny Królowej Polski w Ustrzykach Dolnych.

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Strarosta
Proponuje się udzielić dotacji z budżetu powiatu na rok 2009 dla Parafii
Rzymskokatolickiej p.w. Najświętszej Marii Panny Królowej Polski
w Ustrzykach Dolnych w kwocie 6.000,00 zł. z przeznaczeniem na prace
konserwatorskie wpisanego do rejestru zabytków Kościoła Parafialnego
w Ustrzykach Dolnych.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
12 głosów - "za",
2 głosy - "wstrzymujące"
Uchwała została podjęta. Uchwała w załączeniu.

Ad. 7

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Interpelacje i zapytania
radnych.
Interpelacji i zapytań nie było.

Ad. 8

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. wolne wnioski
i oświadczenia radnych.
Wolnych wniosków i oświadczeń nie było.



Uroczysta Wspólna Sesja Rady Powiatu

i Starosamborskiej Rejonowej Rady w Chyrowie

Głównym tematem sesji, oprócz historycznych odniesień, była sprawa linii

kolejowej Zagórz - Chyrów po otrzymanych przez samorządy informacjach

o zagrożeniach związanych z jej likwidacją. Z tego też względu na sesję

zaproszono marszałka województwa podkarpackiego i dyrektora oddziału PKP

w Krakowie, jako przedstawicieli organów odpowiedzialnych za lokalne

połączenia kolejowe.

Komendant Bieszczadzkiego Oddziału Straży Granicznej płk Dominik

Tracz przedstawił zasady "małego ruchu granicznego" jaki niebawem będzie

funkcjonował na granicy z Ukrainą.

Rada Powiatu Bieszczadzkiego ( Polska) i Rejonu Stary Sambor ( Ukraina),

realizując zapisy "Protokołu wykonawczego na rok 2009" podpisanego w dniu

20 lutego 2009 roku, przyjęły wspólne stanowisko w sprawie linii kolejowych

południowej części województwa podkarpackiego, łączących Polskę, Ukrainę

i Słowację. Wyraziły wspólny protest przeciw zamiarom likwidacji czy

ograniczania połączeń kolejowych na tym obszarze. Godzi to w konstytucyjne

prawa obywateli, ograniczając swobodę poruszania się i opuszczania terytorium

kraju, narusza postanowienia traktatów międzyrządowych o popieraniu

współpracy przygranicznej Polski ze Słowacją i Ukrainą, grozi zamknięciem

kolejowego przejścia polsko-ukraińskiego Krościenko - Smolnica oraz polsko-

słowackiego Łupków - Medzilaborce, co rozerwie system komunikacyjny

w obrębie Euroregionu Karpackiego, pogłębi dysproporcje w rozwoju

społecznym i gospodarczym tych ziem.

W strategiach rozwoju wszystkich szczebli samorządów podkreśla się znaczenie

istniejących linii i węzłów kolejowych jak również potrzebę ich rozwoju.



Obserwowane jest natomiast zaniechanie wszelkich działań remontowych

i modernizacyjnych, sukcesywne ograniczanie ilości pociągów pasażerskich

znaczenia regionalnego, zaniechanie kursowania pociągów dalekobieżnych jak

również zmniejszenia kolejowego transportu towarowego. Dalej w treści

stanowiska" Przejścia kolejowe w Krościenku i Łupkowie uruchamiane

kilkanaście lat temu były początkiem ruchu transgranicznego ze Słowacją

i Ukrainą. Dziś kolejowe przejścia polsko-słowackie w Łupkowie praktycznie

nie funkcjonuje, zaś obchodzące 15 -lecie ciągłego działania i cieszące się

w dalszym ciągu dużym zainteresowaniem przejście polsko-ukraińskie

w Krościenku ciągle broni się przed grożącym mu co jakiś czas widmem

zamknięcia. Oba przedsięwzięcia powstawały z wielkim trudem, przy mocnym

zaangażowaniu samorządów lokalnych liczących na rozwój regionu związany

z ruchem przygranicznym. Rysowały realną perspektywę uruchomienia,

a w zasadzie reaktywowania tranzytowych szlaków ze wschodu przez Polskę na

południe Europy."

Podjęto również wspólne stanowisko w sprawie pomocy finansowej dla

Wschodniego Centrum Konferencyjno - Sportowego .Arłamów" S.A

w Arłamowie.

Uroczystym akcentem sesji było wręczenie Przewodniczącemu Rady Piotrowi

Korczakowi, pamiątkowego medalu przez Wołodymira Chorobowego z okazji

XV- lecia otwarcia przejścia kolejowego w Krościenku.

Pierwszy, jako ówczesny ustrzycki burmistrz a drugi, wtedy i obecnie

starosamborski starosta, odegrali kluczową rolę przy jego tworzeniu.


